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Onroerende voorheffing sportclubs  -  Voorstel Vlaamse Sportfederatie vzw

Onlangs heeft de Vlaamse Sportfederatie vzw een dossier opgesteld over de werking van 
de aangesloten verenigingen. Zo is er onder andere een socio-economische impactstudie 
van de georganiseerde sporten in Vlaanderen uitgevoerd. Uit die impactstudie blijkt dat 
de georganiseerde sportsector met 1,4 miljoen actieve sporters in Vlaanderen een 
jaarlijkse economische output van 2 miljard euro en een werkgelegenheid van meer dan 
6400 voltijdse werknemers genereert. Bovendien heeft deze 2 miljard euro een sterk 
lokaal karakter door de lokale verankering van sportclubs, en zorgt dit ook voor een 
echte economische meerwaarde: voor elke euro die binnen het georganiseerde 
sportcircuit wordt uitgegeven, wordt er 2,5 euro waarde in de economie gecreëerd.

De Vlaamse Sportfederatie vzw legt in die context ook een aantal voorstellen op tafel om 
de sector te ondersteunen en er meer in te investeren. Een van de vragen is om een 
afzonderlijke vrijstelling van onroerende voorheffing in te voeren voor sportclubs en dit 
voor de onroerende goederen die effectief worden gebruikt voor het organiseren van de 
sportgerelateerde activiteiten. Op die manier zouden meer sportclubs kunnen 
gebruikmaken van de vrijstelling zonder dat aangetoond moet worden dat de sportlessen 
worden verstrekt door gediplomeerde trainers. De vrijstelling zou dan gelinkt worden aan 
de organisatie van sportactiviteiten, los van een onderwijsconnotatie.

1. Hoe staat de minister tegenover dit voorstel om een vrijstelling van onroerende 
voorheffing in te voeren voor sportclubs?

2. Is er daarbij een verschil in visie tussen professionele en amateurclubs?

3. Wat zijn de huidige opbrengsten voor Vlaanderen van deze onroerende voorheffing 
op sportclubs? Graag een overzicht van de afgelopen 10 jaar, opgesplitst per jaar en 
per sport, en met opsplitsing tussen professionele en amateurclubs.
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1-2.Volgens de huidige regelgeving is een vrijstelling van onroerende voorheffing voor 
sportinfrastructuur mogelijk op grond van de bestemming onderwijs, overeenkomstig 
artikel 2.1.6.0.1, eerste lid, 1° van de Vlaamse Codex Fiscaliteit. 
Een uitbreiding van deze vrijstelling naar een algemene vrijstelling voor 
sportinfrastructuur is deze legislatuur niet voorzien. In het Vlaams Regeerakkoord 
2019-2024 werd met betrekking tot deze vrijstelling wel als doelstelling opgenomen 
om de bestaande vrijstelling van onroerende voorheffing voor sportinfrastructuur te 
automatiseren. Op dit ogenblik werkt de Vlaamse Belastingdienst samen met Sport 
Vlaanderen om deze doelstelling te realiseren. Het automatiseringstraject van de 
bestaande vrijstelling hangt nauw samen met de uitbouw van de nieuwe 
sportinfrastructuurdatabank van Sport Vlaanderen. Thans wordt door Sport 
Vlaanderen gewerkt aan een bevraging van de sportclubs.

3. Gegevens over de opbrengsten van de onroerende voorheffing op sportclubs zijn niet 
beschikbaar. 


